

A legend between Nice and Monaco

Completely transformed in 2004, this jewel has entered the pantheon of five-star hotels on the Riviera. Like a precious stone set in the heart of an immense estate hemmed by gardens overlooking a private beach, this highly prestigious guesthouse sparkles with elegance and refinement. The living spaces have been gracefully designed to respect and nurture the intimacy of customers in search of exclusive services. From understated to eccentric or glamorous, the luxurious rooms and suites swoon in front of the big blue ocean. A sanctuary of serenity, the Spa combines audacious technologies and traditional know-how. For dinnertime, guests are discreetly seated in the shade of hundred-year old fig trees, where they indulge in gastronomic cuisine based on happy Mediterranean flavours or home-grown produce. You do not need to spend the night at this dream place to enjoy the restaurant or wellbeing area. Available for private hire, the Cap Estel is also a very chic option for high end conferences or original events.

Une légende entre Nice et Monaco

Ce joyau entièrement métamorphosé en 2004 est entré au panthéon des hôtels cinq étoiles de la Riviera. Telle une pierre précieuse sertie au cœur d'un immense domaine ourlé de jardins surplombant la plage privée, cette demeure d'hôtes de très grand prestige brille d'élégance et de raffinement. Les espaces de vie ménagent avec art l'intimité de chaque client en quête de services exclusifs. Sages, insolites ou glamour, les suites et chambres au luxe infini se pâment devant les flots de la Grande Bleue. Décliné à l'extérieur, le Spa combine audace technologique et savoir-faire traditionnel. A l'heure de se sustenter, les convives discrètement attablés à l'ombre des ficus centenaires savourent une cuisine gastronomique aux notes joyeuses de la Méditerranée ou du potager maison. Nul besoin de séjourner dans cet endroit de rêve pour profiter en toute simplicité du restaurant ou de l'espace bien-être. Entièrement privatisable, le Cap Estel est aussi l'adresse "very chic" pour l'organisation de manifestations de haut standing ou d'évènements inédits.

PRACTICAL INFORMATION

- Général Manager: Eric Paulus
- 5 stars
- Capacity: 14 Suites and 4 Luxury Rooms (high-tech equipment)
- Gastronomic restaurant (menu from €60) - Chef: Nicolas Vie
- SPA (rate from €145)
- Outdoor saltwater pool/ Indoor freshwater pool
- Events, Seminars, Gala nights, Film and photo shoots

INFORMATIONS PRATIQUES

- Directeur Général : Eric Paulus
- Nombre d'étoiles : 5
- 14 suites et 4 chambres de luxe (équipements high-tech)
- Restaurant gastronomique (menu à partir de 60 €) - Chef : Nicolas Vie
- SPA (forfait à partir 145 €)
- Piscine extérieure d'eau salée/Piscine intérieure d'eau douce
- Evènements, séminaires, soirées de gala, tournages, prises de vue

